



# DE CHARVILLE FRÈRES

## COGNAC

#白兰地的黄金时代  
格兰德香槟-干邑酒  
特别旧的单身公寓



这种干邑是由格兰德香槟制成的。这种独特的风土，是质量的保证，是由单一的地产生产（从一个单一的酿酒师）加强。这是一个微妙的平衡，使它独家和真实。

超老干邑（XO）是由不同年份的干邑混合而成，其中最年轻的干邑在橡木桶中至少存放了15年。

它的辛辣芳香的力量，它优雅而丰富的酸味将带给你与最好的白兰地不相上下的纯粹愉悦

This Cognac is made from **Grande Champagne**, 1er Cru de Cognac. This unique terroir, who is a guarantee of quality, is enhanced by the **Single Estate** production (from a single winemaker). It is a subtle balance that makes it exclusive and authentic.

The **Extra Old** (XO) is a blend of Cognacs of different ages, the youngest of which has spent at least 15 years in oak barrels. Its spicy aromatic power, its graceful and rich rancio will deliver you the pure pleasure worthy of the best Cognacs.

40%	Alc.	40%
在法国橡木桶中存放15至25年	<b>Maturing</b>	15 to 25 years in French oak barrels
亮红色棕色, 金色 亮点	<b>Colour</b>	Bright red-brown with golden highlights
芳香四溢 皮革和香料的芳香 比如咖喱, 丁香, 肉豆蔻 还有咖啡. 美丽的音符 蜜饯 水果。	<b>Aromas</b>	Great aromatic power with aromas of leather and spices such as curry, cloves, nutmeg and coffee. Beautiful notes of candied fruit.
圆润柔顺 优雅优雅的兰乔. 其显著的回 味是丰富的 香草味和烘烤味.	<b>Tasting</b>	Round and supple, delivering an elegant and graceful rancio. Its remarkable aftertaste is rich in vanilla and toasted notes.